UMANJENICE I UVEĆANICE

Imenice koje znače nešto malo ili umanjeno zovu se UMANJENICE ( kućica, zvjezdica, torbica…).
Završetci za umanjenice: -ić, -čić, -ica, -čica.

Imenice koje znače nešto veliko ili uvećano zovu se UVEĆANICE ( kućerina, zvjezdurina torbetina …).
Završetci za uvećanice su: -etina, -urina, - čina, -ina.
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Pri pisanju većine umanjenica glasovni skup -ije prelazi u -je ( cvijet – cvjetić, zvijezda – zvjezdica, svijet – svjetić)
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